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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych (nr 178)
23 listopada 2018 r.
Komisja Administracji i Spraw Wewnętrznych, obradująca pod przewodnictwem 
posła Arkadiusza Czartoryskiego (PiS), przewodniczącego Komisji, zrealizo-
wała następujący porządek dzienny: 

– pierwsze czytanie komisyjnego projektu ustawy o zmianie ustawy o Policji 
(druk nr 3032);
– rozpatrzenie wniosku o powołanie podkomisji nadzwyczajnej do rozpa-
trzenia rządowego projektu ustawy o ochronie danych osobowych prze-
twarzanych w związku z zapobieganiem i zwalczaniem przestępczości 
(druk nr 2989). 

W posiedzeniu udział wzięli: Mariusz Cichomski dyrektor Departamentu Porządku Publicznego Mini-
sterstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji wraz ze współpracownikami oraz nadinsp. Dariusz 
Augustyniak zastępca komendanta głównego Policji wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Artur Kolęda, Magda Jedynak i Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Sławomir Osuch – legislator 
z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Dzień dobry państwu, otwieram posiedzenie Komisji. Witam pana generała, komen-
danta głównego Policji, witam pana dyrektora oraz panie i panów posłów. W porządku 
obrad mamy dziś dwa punkty. Czy są uwagi do porządku obrad? Nie widzę zgłoszeń. 
W pierwszym  punkcie  po naszej  komisyjnej  inicjatywie  ustawodawczej  Prezydium 
Sejmu, Sejm zdecydował skierować do pierwszego czytania komisyjny projekt ustawy 
o zmianie ustawy o Policji, druk nr 3032. Dokument został państwu dostarczony,  jak 
państwo widzicie,  jest  to trzyartykułowa ustawa, która w swoim zamyśle ma umoż-
liwić  dłuższe  niż  dwuletnie  użytkowanie  mieszkań  służbowych  przez  policjantów.  
Czy są uwagi do tego projektu ze strony Biura Legislacyjnego Sejmu?

Legislator Sławomir Osuch:
Nie mam uwag do projektu.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Dziękuję.  Czy  w ramach  debaty  ogólnej  są jakieś  pytania  ze strony  państwa?  Nie 
ma pytań, dziękuję.
Zatem zamykam pierwsze czytanie i przechodzimy do rozpatrywania projektu.
Czy są uwagi do tytułu ustawy? Nie ma uwag.
Czy są uwagi do art. 1? Nie ma uwag, dziękuję.
Czy są uwagi do art. 2? Nie ma uwag, dziękuję.
Czy są uwagi do art. 3? Nie ma uwag, dziękuję bardzo.
Kto z pań i panów posłów jest za przyjęciem projektu ustawy? Dziękuję. Kto jest prze-

ciw? Dziękuję. Kto się wstrzymał? Dwie osoby się wstrzymały. Ile osób było za? 

Sekretarz Komisji Magda Jedynak:
Dwadzieścia dwie osoby za.
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Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Czy mogę prosić o wskazanie posła sprawozdawcy?

Poseł Zbigniew Sosnowski (PSL):
Panie przewodniczący, proponuję pana jako posła sprawozdawcę.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Dziękuję bardzo. Czy jest zgoda? Jest zgoda, dziękuję bardzo.
Szanowni państwo, przechodzimy teraz do rozpatrzenia wniosku o powołanie pod-

komisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządowego projektu ustawy o ochronie danych 
osobowych przetwarzanych w związku z zapobieganiem i zwalczaniem przestępczości, 
druk nr 2989. Czy jest wola zabrania głosu ze strony ministerstwa?

Dyrektor Departamentu Porządku Publicznego w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych 
i Administracji Mariusz Cichomski:

Panie przewodniczący, szanowni państwo, myślę, że wczoraj, w trakcie pierwszego czy-
tania na posiedzeniu plenarnym, projekt był bardzo szczegółowo omawiany i na pewno 
bardzo szczegółowo, artykuł po artykule omówimy go podczas prac podkomisji. Dlatego 
nie wiem, czy jest sens w tej chwili rozpoczynać dyskusję.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Dziękuję bardzo. Jeżeli chodzi o projekt ustawy, to jest to solidny dokument. Jak rozu-
miem, w dużej części  jest to dokument niezwykle specjalistyczny i prawny, bo chodzi 
o ochronę danych osobowych. 
Zatem, proszę państwa, proponuję, żebyśmy powołali podkomisję w składzie: 5, 2, 1, 

1, bo rozumiem, że pan przewodniczący na tym etapie nie wejdzie do podkomisji. 
Jeżeli chodzi o PiS, to bardzo proszę o wyrażenie zgody na udział w podkomisji panią 

poseł Martę Kubiak, pana posła Andrzeja Melaka, pana posła Piotra Polaka, pana posła 
Sylwestra Tułajewa i pana Tadeusza Woźniaka. To byłoby 5 osób. Rozumiem, że jest 
zgoda wszystkich państwa, dziękuję bardzo.
Otrzymałem informację od pana przewodniczącego Marka Wójcika – bardzo proszę 

o potwierdzenie ze strony posłów PO – że do podkomisji  jest proponowany pan poseł 
Tomasz Szymański  i pan poseł Marek Wójcik. Czy państwo potwierdzacie? Dziękuję 
bardzo.
Proszę o propozycję ze strony Nowoczesnej.

Poseł Jerzy Meysztowicz (N):
Ze strony Nowoczesnej zgłaszam pana posła Mirosława Suchonia.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Dziękuję. Czy pan poseł wyraża zgodę? Jest zgoda.

Poseł Bartosz Józwiak (Kukiz15):
Ze strony Kukiz’15 zgłaszam panią Elżbietę Zielińską, która wyraziła zgodę.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Dziękuję bardzo. Kto z pań i panów posłów jest za powołaniem podkomisji w wymie-
nionym składzie? (26) Dziękuję. Kto jest przeciw? (0) Dziękuję. Kto się wstrzymał? (0) 
Dziękuję.
Zatem powołaliśmy podkomisję. Tuż po zakończeniu posiedzenia proszę członków 

podkomisji o spotkanie i ukonstytuowanie się oraz wyznaczenie harmonogramu pracy.
Czy są jakieś uwagi w ramach spraw różnych? Nie ma uwag. 
Dziękuję, zamykam posiedzenie Komisji. 


